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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) 

och ledamoten Rune Olofsson (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 27 maj 2014. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 10 april 2014 justerades den 16 april 2014.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 2   

Anmälan av granskning av den sociala barn- och 
ungdomsvården vid Spånga-Tensta stadsdelförvaltning 

Beslut 

Att bifalla förvaltningens förslag till beslut 

 

Att uppdra till förvaltningen att under hösten återkomma med en 

redovisning av resultatet av de vidtagna åtgärderna  

 

Stockholms stads socialinspektörer har granskat ett flertal stadsdelars 

barn – och ungdomsvård och har kunnat konstaterat brister och behov 

av åtgärder och förbättringar. Spånga-Tensta är inget undantag.  

Redan innan rapporten presenterades hade en mängd åtgärder 

vidtagits för att höja såväl kvalitet som rättssäkerhet. Rekrytering av 

erfaren personal pågår samt ytterligare utökning av antalet tjänster.  

Ett intensivt arbete pågår och det är viktigt för stadsdelsnämnden att 

följa utvecklingen. 

Problemen inom barn-och ungdomsvården omfattar många av landets 

kommuner och måste tas på stort allvar i vår stadsdel. Det är dock 

glädjande att det i rapporten tydligt framgår att handläggare i 

stadsdelen har god kunskap om barnperspektivet och att de informerar 

och lyssnar till barnens synpunkter 

 
Ärendet 

Socialtjänstinspektörernas uppgift är att granska kvaliteten och 

rättssäkerheten i individ-och familjeomsorgens verksamheter ur ett 

brukarperspektiv. Denna rapport omfattar granskning av den sociala 

barn-och ungdomsvården vid Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning.  

Med utgångspunkt från de synpunkter som framkommer i 

granskningsrapporten har förvaltningen nu påbörjat ett utvecklings- 

och förbättringsarbete. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 april 2014. 

Dnr 227-2014-1.6. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom det. 

 

 

 

                                   forts… 
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forts § 2 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande. 

 

Rune Olofsson m.fl (S), Awad Hersi m.fl (MP), Jonas Ljungstdt (V) 

föreslog gemensamt att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Rune Olofsson (S), Emanuel 

Öz (S), Joel Ensjö (S), Awad Hersi (MP), Derya Uzel (MP) och Jonas 

Ljungstedt (V) till förmån för förvaltningens förslag. 

  
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstedt (V) lade 

gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande:               

 

”Särskilt uttalande 

I granskningen uppmärksammas den stora personalomsättningen i 

framför allt utredningsgruppen. Vi ser med oro på detta. Orsakerna till 

detta behöver utredas mer. Hur ser arbetssituationen ut för de 

anställda? Vi instämmer i att arbetsgruppen ska få möjlighet till 

erfarenhetsutbyte och kompetensutveckling”. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade gemensamt fram ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Att rättssäkerheten inte kan garanteras i stadsdelens sociala barn- och 

ungdomsvården är mycket allvarligt. Att runt 60 procent av granskade 

utredningar inte följde lagens tidsgränser är inte acceptabelt. 

Dokumentationen brister och utredningsplaner saknas. Det är inte 

socialtjänst i världsklass. 

En av huvudorsakerna är enligt granskningsrapporten hög 

arbetsbelastning och hög personalomsättning. Det är ett problem som 

påtalats tidigare, men där åtgärderna uppenbarligen inte varit 

tillräckliga.  

 

                                                    forts… 
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forts § 2 

 

Barnperspektivet är centralt för att sätta barnets bästa i främste 

rummet. Det krävs eftertanke, resursförstärkning och bättre ledning 

när 15 av 16 socialsekreterare anser hinder/svårigheter för att de ska 

kunna arbeta för barnets bäst eller tillgodose barnets rättigheter. 

Situationen är mycket akut för barnen och socialsekreterarna och 

påkallar omedelbar uppmärksamhet.  

 

Vi ser skriande budget tillskott för att skapa arbetsro för 

socialsekreterarna. Vi behöver agera här och nu. Vi vill uppdra åt 

förvaltningen att presentera en tidsatt handlingsplan och 

avstämningsrapport till stadsdelsnämnden. 

  

Förvaltningen föreslår en rad förbättringar i tjänsteuttalandet, men vår 

bedömning är också att förutsätter tillskott av medel för att täcka det 

akuta behovet”. 

 

 

  ____________________ 
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§ 3   

Bidrag till pensionärsföreningar inom Spånga-Tensta 
stadsdelsområde 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att för år 2014 bevilja bidrag till 

pensionärsföreningar enligt följande fördelning: 

- PRO Spånga beviljas 1 792 kronor. 

- Tensta trivselklubb beviljas 903 kronor. 

- SPF Spångaveteranerna beviljas 4 725 kronor.  

- PRO Bromsten beviljas 1 442 kronor. 

- PRO Erland, Spånga beviljas 1 253 kronor. 

- PRO Tensta-Rinkeby beviljas 1 575 kronor. 
 
Ärendet 

Till förvaltningen har inkommit sex ansökningar om bidrag från 

pensionärsföreningar. Förvaltningen föreslår att samtliga beviljas 

bidrag, till en total summa av 11 690 kronor.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 15 april 2014 

Dnr 161-2014-1.2.5. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________ 
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§ 4   

Svar på remiss om förslag till strategisk inriktning för bättre 
leveranstrafik 2014-2017. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen. 

 
Ärendet 

Det har inkommit en remiss från trafikkontoret om strategisk 

inriktning för bättre leveranstrafik 2014-2017. Syftet med förslaget är 

att presentera de gods- och citylogistiksatsningar staden ska göra 

under de fyra kommande åren. Strategin redovisar fyra övergripande 

mål och ett antal föreslagna åtgärder för att nå målen. Förvaltningen är 

positiv till förslaget.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 mars 2014. 

Dnr 219-2014-1.5.3. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade gemensamt fram ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Det är glädjande att alliansen har tagit en ny position i frågan om 

samlastning och effektiva leveranstrafik. Det som tidigare kallades för 

”flumprojekt” är numera modeord.  

Det är bra att denna plan görs, precis som MP framhållit tidigare. Vi 

vill trycka på kollektivtrafikens framkomlighet när man diskuterar 

samtransport i kollektivtrafikfälten. Det är viktigt att beakta att 

samtransporten lokalt kan generera ökad trafik kring 

samlastningscentralerna, och att det är viktigt att denna inte leder till 

buller- eller andra miljöstörningar lokalt. Därför är det viktigt att 

stadsdelen involveras tidigt när lokaliseringen för 

samlastningscentralerna planeras. att godsleveranser idag är ett 

problem för cyklisters framkomlighet, eftersom transportfordon 

parkerar och/eller ställer av gods på cykelbanorna.  

 

 

 

                                                forts… 
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forts § 4 

 

För att det ska vara attraktivt och säkert att välja cykeln för 

persontransporter måste båda transportmedlen finnas i tankarna vid 

utformning av cykelbanor och lastplatser”. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) lade för fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Godstransporternas miljöpåverkan ökar närmast okontrollerbart. På 20 

år har koldioxidutsläppen från lätta lastbilar ökat med hela 84 procent 

i länet, och från bussar/tunga lastbilar med 44 procent. Det är 

oförenligt med målet att staden ska bli utsläppsfri inom några 

decennier. Vänsterpartiet menar att staden bör ha ett mål om minskade 

koldioxidutsläpp från godshanteringen, och det bör tydligt framgå att 

staden kommer att börja ställa miljökrav på de godsfordon som verkar 

i staden.  Dessutom bör staden ha en tydlig ambition om en betydligt 

större godssamordning mellan privata aktörer, och utforma styrmedel 

för att nå dit. Vidare bör kollektivtrafikkörfält inte fyllas med godst-

ransporter. Men om krav ställs på att endast samlastat gods i elfordon 

får nyttja körfälten erhålls miljönytta och ett incitament att delta i 

samlastnings projektet”.  

 

  __________________ 
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§ 5   

Svar på remiss av Delbetänkandet Boende utanför det egna 
hemmet - placeringsformer för barn och unga (SOU 2014:3) 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Regeringen har beslutat om en särskild utredning gällande översyn av 

lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) med syfte 

att stärka barnrättsperspektivet och rättssäkerheten för barn och unga. 

Regeringen har också beslutat att komplettera utredningen med en 

översyn av olika placeringsalternativ för barn och ungdomars boende, 

vård och fostran enligt SoL och LVU samt lämna förslag till flera 

alternativ än vad som finns idag.  

Ett antal olika förslag presenteras i detta betänkande. I tjänste-

utlåtandet redovisas de huvudsakliga förslagen.  

Förvaltningen har inget att tillägga om betänkandet.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 april 2014. 

Dnr 195-2014-1.5.1. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade gemensamt fram ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Vi tackar förvaltningen för ett genomarbetat svar. 

 

Vi vill vidare poängtera vikten av att kravet på grundläggande 

utbildning för att få uppdrag som familjehem eller jourhem genomförs 

över hela landet, i alla kommuner, samt att det införs bestämmelse 

med krav på regelbunden nationell verksamhetstillsyn av 

familjehems- och jourhemsvården, det vill säga tillsyn av hur 

socialtjänsten planerar och genomför vården. 

 

 

 

                  forts.. 
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forts § 5 

 

Vi ser också idag att det finns många privata verksamheter som 

erbjuder familjehem med konsultstöd, och att det förekommer att 

ansvarsfördelningen mellan socialsekreterare och konsult ibland kan 

vara oklar. Utredningens förslag att det ska krävas tillstånd från IVO 

(inspektionen för vård och omsorg) för att bedriva denna form av 

privat verksamhet är bra. Detta handlar om att kunna garantera att de 

placerade barnen får bra vård”. 

 

 ________________ 
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§ 6   

Svar på medborgarförslag om ungdomsverksamhet i Hjulsta 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd överlämnade ett medborgarförslag 

2014-02-24 till förvaltningen för beredning. Förslaget handlar om 

ungdomsverksamheten i Hjulsta. 

Förvaltningen anser att det redan finns aktiviteter och insatser för 

ungdomarna i området såsom juniorverksamheten Trygg i Tensta, en 

särskilt fältassistent som ansvarar för att lära känna ungdomarna och 

deras önskemål samt att ett samarbete har diskuterats fram med Einar 

Mattsson i syfte att utveckla ungdomsverksamheten på föreningsbasis.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 april 2014. 

Dnr 146-2014-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP), Jonas Ljungstedt (V) lade fram ett 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 

Omröstning begärdes. 

 

Följande voteringsordning fastställdes. 

Den som biträder bifall till förvaltningens förslag röstar ja. Den som 

biträder bifall till MP+V:s förslag röstar nej. 

 

 

 

 

 

                                                forts… 
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forts § 6 

 

Följande ja-röster avgavs: Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP), 

ledamöterna Ole-Jörgen Persson (M), Christer Grunder (M), Inger 

Akalla (M), Olof Kollinius (M), Markku Sirviö (M), Bengt Porseby 

(FP), Emanuel Öz (S), Joel Ensjö (S) och Rune Olofsson (S). 

 

Följande nej-röster avgavs: Ledamöterna Awad Hersi (MP), Derya 

Uzel (MP) och Jonas Ljungstedt (V). 

 

Förvaltningens förslag till beslut hade därmed bifallits med 10 röster 

mot 3. 

 

”Förslag till beslut 

att tillstyrka medborgarförslaget 

att ge stadsdelsförvaltningen i uppdrag att utreda hur 

ungdomsverksamhet i Hjulsta kan bedrivas. 

 

Stadsdelarna Hjulsta och Tensta gränsar till varandra, men med tanke 

på hur många ungdomar som bor i Hjulsta är det rimligt att det finns 

verksamhet för ungdomar i hemmastadsdelen. Detta har som känt 

också funnits tidigare i Hjulsta centrum. 

Vi konstaterar även att frågeställningen om bristande 

ungdomsaktiviteter i Hjulsta tas upp i protokollet från Lokala 

Brottsförebyggande Rådet Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning  

14-03-13, där under punkt 5 Tema: Barn och ungdomar i riskzon för 

kriminalitet, finns noterat ett påpekande att Hjulstaborna upplever att 

de kommer lite på undantag när det gäller ungdomsaktiviteter i 

området”. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP), Derya Uzel 

(MP) och Jonas Ljungstedt till förmån för eget förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl.(FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

 

 

 

 

             forts… 
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forts § 6 

 

 

”Särskilt uttalande 

I stadsdelsförvaltningens förslag till svar på medborgarmotionen 

framgår att det idag bedrivs vissa aktiviteter för Hjulstas ungdomar. 

Vi vill uppmana förvaltningen att vara en kraftfull och aktiv partner i 

arbetet med att tillsammans med Einar Mattsson AB och lokala 

initiativtagare stödja samarbetet med studieförbund, idrottsföreningar 

med flera i syfte att utveckla ungdomsverksamheten på 

föreningsbasis. Detta arbete bör också kunna kombineras med olika 

former av öppen ungdomsverksamhet i området.  

Det är angeläget att barn och ungdomar i Hjulsta har kunskap om all 

den barn och ungdomsverksamhet som finns i stadsdelen och att 

verksamheterna utformas så att alla känner sig välkomna oavsett i 

vilken del av stadsdelen bostaden finns”.  

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstedt (V) lade 

gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Återigen så ser vi ett medborgarförslag som handlar om 

ungdomsverksamhet i Hjulsta. 

Detta stärker oss i vår uppfattning om att det finns ett behov för en 

sådan verksamhet och vi instämmer med det som står i 

medborgarförslaget. Det är positivt att förvaltningen har för avsikt att 

utveckla ungdomsverksamheten. Vi anser att det är viktigt med 

mötesplatser för ungdomar i alla våra stadsdelar, och en ungdomsgård 

eller liknande i Hjulsta ser vi som en angelägen åtgärd. Det är viktigt 

att en sådan verksamhet utvecklas och bedrivs i en dialog med de 

boende och näringsidkare runtomkring”. 

 

  ________________ 
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§ 7   

Svar på medborgarförslag om att stoppa försäljning av 
fyrverkerier och smällare 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslaget.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att stoppa försäljning av 

fyrverkerier till privatpersoner på grund av det obehag ljudet av 

fyrverkerierna ger hundar.  

Stadsdelen arbetar aktivt med informationskampanjer om vad 

lagstiftningen säger om hanteringen med fyrverkerier.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 april 2014. 

Dnr 1-2014-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl. (S) Jonas Ljungstedt (V) föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att ärendet lyfts till Stockholms stad för gemensamma 

informationssatsningar 

Att anföra följande: 

 

Miljöpartiet instämmer i att Spånga-Tensta inte har möjlighet att fatta 

egna regler om hanteringen av fyrverkerier.  

Vi ser dock även de problem som förslagsställaren lyfter.  

 

             

                            forts… 
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forts § 7 

 

Dessutom upptäcks fortfarande farliga ämnen som tungmetaller och 

hexaklorbensen i fyrverkerier. Vi anser att arbetet med att informera 

allmänheten och handlarna om de regler som gäller behöver utökas. 

Exempelvis anser vi inte att det räcker att närpolisen informerar de 

handlare som finns i närområdet, eftersom fyrverkerierna även säljs på 

stormarknader som tillhör andra stadsdelar”. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

 

  __________________ 
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§ 8   

Svar på medborgarförslag om att sätta upp bommar vid  
Spånga IP 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på förslaget. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om den farliga 

trafiksituationen med mycket biltrafik på gång- och cykelvägen vid 

Spånga IP. Förvaltningen kommer att sätta upp bommar snarast. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 april 2014. 

Dnr 139-2014-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 9   

Svar på medborgarförslag om att utveckla den lokala 
demokratin 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 april. 

Dnr 70-2014-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom det. 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande. 

 

Rune Olofsson m.fl (S), Awad Hersi m.fl (MP), Jonas Ljungstdt (V) 

föreslog gemensamt att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Rune Olofsson (S), Emanuel 

Öz (S), Joel Ensjö (S), Awad Hersi (MP), Derya Uzel (MP) och Jonas 

Ljungstedt (V) till förmån för förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstedt (V) lade fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Medborgarförslaget innehåller intressanta idéer för att utveckla den 

lokala demokratin och som kan vara värt att pröva. Bland annat ser vi 

positivt till att biblioteken, och även medborgarkontor utvecklas till 

mötesplatser för detta. Alla förslag där besluten fattas närmare 

medborgarna är välkomna”. 
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§ 10   

Svar på medborgarförslaget om tryggheten vid Spånga IP 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om tryggheten vid Spånga IP. 

Enligt förslagsställaren upplevs miljön vid Spånga IP som otryggt. 

Förslaget är att förvaltningen vidtar de åtgärder som behövs och 

förslås för att öka tryggheten. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 april 2014. 

Dnr 64-2014-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstadt (V) lade fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det som beskrivs i medborgarförslaget är företeelser som inte kan 

accepteras. Oron och upplevelsen av otrygghet är högst förståelig. I 

medborgarförslaget finns flera förslag värda att beakta. Åtgärder med 

bättre belysning och liknande bör kunna vidtas omgående. Den attityd 

som finns inom vissa gäng och som upplevs som hotfull ska 

bekämpas. Den organiserade ungdomsverksamheten behöver också 

utvecklas och förhoppningsvis engagera fler ungdomar”. 

 

  ________________ 
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§ 11   

Anmälningsärende avseende samverkansavtal – underavtal 
mellan Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning och polisen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan avseende samverkansavtal – 

underavtal mellan Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning och polisen till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Förvaltningen har den 11 april 2014 tecknat samverkansavtal med 

polisen. Tanken med avtalet är att gemensamt arbeta mot samma mål 

med en tydlig rollfördelning och långsiktighet - vilket skapar goda 

förutsättningar för ett tryggare samhälle, minskad brottslighet och 

ökat lokalt engagemang. 

Förvaltningen har av Stockholm stad utsetts att fungera som 

pilotstadsdel och är den första samverkanspartnern som skriver på 

avtal med polisen. Senare kommer även Bromma stadsdel, 

kommunerna Botkyrka, Södertälje samt Region Gotland att skriva på 

avtal om samverkan. Avtalet bygger på en lokal lägesbild, 

åtgärdsplan, uppföljningsplan och kommunikationsplan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 april 2014. 

Dnr 253-2014-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP), Jonas Ljungstedt (V) lade fram ett 

särskilt uttalande enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Underavtalet mellan stadsdelsförvaltningen och polisen formaliserar 

de trygghetsaktiviteter i stadsdelen för brottsbekämpning. Målet med 

samverkan är minskad brottslighet och ökad trygghet i lokalsamhället. 

  

Vi saknar viktiga aktörer i avtalet. En sådan viktig aktör är skolan. Vi 

betecknar det som en brist att skolan inte inkluderas i 

samverkansavtalet. Den sociala tryggheten är en viktig faktor för all 

brottsbekämpning. 

  

 

                          forts… 
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forts § 11 

 

Vi anser också att samverkansavtalet - underavtalet bör ha sina egna 

resurser allokerade. Till exempel när orosanmälan om barn inkommer. 

Det är redan känt att stadsdelsförvaltningen har svårt att utreda barn i 

riskzon i tid.  Arbetstillfällen och egenförsörjning är också andra 

väsentliga delar i tryggt lokalt samhälle. 

  

Det långsiktiga trygghetsarbetet ska bygga på ökad mellanmänsklig 

tillit och mindre på repressiva metoder. 

Miljöpartiet inbjuder till bred diskussion med lokalsamhället för att 

höja tryggheten i samhället, det handlar om deras trygghet. 

Tryggheten och utvecklingen av det lokala samhället ska gå hand i 

hand”. 

 

 

  ________________ 
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§ 12   

Anmälningsärende avseende tilldelning av medel för lokala 
förebyggande insatser inom ANDT-området, fokus cannabis  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan avseende tilldelning av medel för 

lokala förebyggande insatser inom ANDT-området, fokus cannabis. 

 
Ärendet 

Socialförvaltningen utlyste medel i december 2013 med syfte att minska 

användning av cannabis och andra droger bland unga. Varje 

stadsdelsförvaltning har kunnat ansöka om 250 000 kr. Ansökningar har 

inkommit som enskilda eller gemensamma ansökningar från samtliga 

stadsdelsförvaltningar. Sammanfattningsvis handlar det om utbildningar 

för professionella i ungas närhet, information och utbildning till 

föräldrar, insatser för unga och tobaksförebyggande ansatser.  

Förvaltningen har tillsammans med Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 

beviljats medel till att producera och sända information om drogers 

negativa effekter samt vilka stödinsatser som finns samhället kan erbjuda 

oroliga föräldrar. Målsättningen med detta projekt är att öka kunskapen 

droger bland vuxna/ föräldrar i Järvas stadsdelar. Produktion och 

sändning sker i samarbete med lokala föreningar på språken, somaliska, 

tigrinja, arabiska. 
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 april 2014. 

Dnr 282-2014-1.2.6 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 
”Särskilt uttalande 

Miljöpartiet de gröna välkomnar projektet, dock ifrågasätter vi 

projektets metod. I projektplanen framgår det att Tv och radio medier 

(Öppna kanalen) kommer att vara det främsta medlet till att nå ut till 

målgruppen. Det nämns i projektplaneringen att 620 000 hushåll har 

tillgång till Öppna kanalen och det uppges att tittarfrekvensen är 

mycket hög. Vad har Öppna kanalen för tittarsiffror? Hur säkerställer 

förvaltningen att informationen tas emot? 

Vi saknar också ett mål i projektet där det framgår hur förvaltningen 

kommer att arbeta med att minska tillgången till narkotika”. 
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§ 13   

Anmälningsärende avseende ansökan om tillstånd till 
utökning av värdeautomater hos Bromsten Krog 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan om remissvar till 

Lotteriinspektionen till handlingarna. 

 
Ärendet 

Tillstånd att anordna spel på värdeautomater lämnas av AB Svenska 

Spel. Det är Lotteriinspektionen som ansvarar för tillsynen av 

värdeautomaterna. Förvaltningen som är remissinstans till 

Lotteriinspektionen har möjlighet att yttra sig i varje enskild ansökan 

gällande tillstånd till spel på värdeautomater. 

Förvaltningen har inget att erinra att Bromsten Krog önskar utöka 

antal värdeautomater från två till tre i denna ansökan till 

Lotteriinspektionen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 april 2014.  

Dnr 160-2014-1.5.2. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Spelautomater, oavsett typ, innebär en risk för att personer spelar bort 

pengar de inte har råd att förlora, och att ett spelberoende kan 

utvecklas. Risken torde vara större när automaterna finns där 

alkoholkonsumtion förekommer. 

 

Vi ser inget som talar för att det finns ett behov i Bromsten av 

ytterligare värdeautomater”. 

 

 

  ______________ 
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§ 14   

Anmälningsärende avseende revisionsplan 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger revisionsplanen för 2014 till handlingarna. 

 
Ärendet 

På fullmäktiges uppdrag granskar revisorerna all verksamhet som 

bedrivs av stadens nämnder, bolag och stiftelser i den omfattning som 

följer av god revisionssed. I revisionsplanen redovisas granskningens 

innehåll och omfattning. I revisionsplanen redovisas granskningens 

innehåll och omfattning. Granskningsarbetet avseende år 2014 

genomförs under tiden 1 april år 2014 t.o.m. 31 mars år 2015. 

Revisionsplanen bygger på en riskbedömning.  

Granskningen delas upp i grundläggande nämnd- och bolagsgranskning, 

fördjupad granskning samt större revisionsprojekt. 

 

Dnr 217-2014-1.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 15   

Anmälningsärende avseende tillsynsrapport 2013 för stadens 
skyddade områden enligt 7 kap miljöbalken 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Syftet med miljöförvaltningens tillsyn är att se till att 

skyddsbestämmelserna följs så att områdens värden bevaras. Den 

operativa tillsynen på stadens åtta natur- och kulturreservat har under 

2013 framförallt fokuserat på ärenden om kommande och befintlig 

byggnation av trafikleder och annan exploatering som berör de 

skyddade områdena.  

 

Dnr 274-2014-1.6 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Rapporten konstaterar att Igelbäckens kulturreservat fortfarande har 

”ej gynnsam” bevarandestatus. Vägbyggen har orsakat störningar. 

Skötseln är eftersatt på grund av organisationsförändringar i staden 

och byte av arrendatorer på Hästa gård. Förvaltningen hoppas att 

förbättringar ska ske framöver. 

Miljöpartiet hoppas naturligtvis också att förbättringar ska ske. Men 

vi anser att det är problematiskt att naturvärden kommit på undantag 

på grund av organisatoriska förändringar och uppföljningen av 

entreprenader. Här behöver rutiner och uppföljning förbättras, så att 

det inte händer igen.  

Om olyckan framme, det vill säga om Förbifart Stockholm anläggs 

bedömer förvaltningen att bevarandestatusen kommer att påverkas i 

negativ riktning inom Igelbäckens kulturreservat. I Igelbäckens 

kulturreservat kommer cirka fyra procent av reservatets totala yta, 

med värdefull natur, att tas i anspråk. Miljöpartiet anser att detta är 

ytterligare ett skäl att inte bygga Förbifarten”. 

 

 

 

                                         forts… 
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forts § 15 

 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) lade fram ett särskilt uttalande enligt 

följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Bevarandestatusen för Igelbäcksreservatet bedöms som ”ej gynnsam” 

i tillsynsrapporten. Bland annat är flera lokaler för backsippor i 

farozonen om Förbifart Stockholm byggs. Detta är en av flera 

indikatorer på att Järvafältet är utsatt för olika hot. Järvafältet behöver 

värnas, både för dess naturvärden och för det lokala friluftslivet”. 

 

  ________________ 
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§ 16   

Anmälan om beslut att beviljad resa inom tjänsten för EU-
projektet Design Led Innovations for Active Ageing (DAA), 
24-25 april 2014 i Barcelona 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen har fått en inbjudan att dela i den avslutade 

workshopen för EU-projektet Design Led Innovations for Active 

Ageing (DAA) den 24-25 april. Workshopen kommer bland annat att 

handla om hur servicedesign kan användas som metod för att utveckla 

äldreomsorgen. 

 

Dnr 271-2014-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 17   

Anmälningsärende avseende årsrapport 2013, tillsyn av 
skolor och förskolor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Miljöförvaltningens redovisning från tillsynen av skolor och 

förskolor. 

 

Dnr 273-2014-1.6 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Att barn och ungdomar har en bra arbetsmiljö i sin skolmiljö är 

mycket viktigt och kan lägga grunden för hela deras livslärande. 

Därför är det av största vikt att skolmiljön är hälsosam i både luft- och 

bullersynpunkt.  

Miljöpartiet har tagit fram miljöförvaltningens siffror för Spånga - 

Tensta.  Det är inte acceptabelt att var tredje förskola har sådana 

brister i ventilationen och problem med buller att det kräver 

ytterligare uppföljning. Det är inte heller acceptabelt att två av 

stadsdelens förskolor inte har tagit fram säkerhetsdatablad för 

kemikalier, trots tidigare anmärkningar. Vi anser att det är av största 

vikt att fortsatt prioritera barnens skolmiljö i tillsynen för att tillse att 

alla barn får arbeta i en bra arbetsmiljö där man får chans att utvecklas 

och lära för livet”. 

 

  _________________ 
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§ 18   

Lokala näringslivsrådets protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från13 februari 2014 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från näringslivsrådets sammanträde den 13 februari 2014 

anmäldes. 

 

Dnr 122-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

                                     __________________ 
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§ 19  

BRÅ protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från13 mars 2014 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från brottsförebyggande rådets sammanträde den 13 mars 

2014 anmäldes. 

 

Dnr 43-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 
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§ 20   

Pensionärsrådets protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från13 mars 2014 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 13 mars 2014 

anmäldes. 

Dnr 25-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 
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§ 21   

Rådets för funktionshindersfrågor protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 24 mars till handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från funktionshinderfrågor sammanträde den 24 mars 2014 

anmäldes. 

 

Dnr 26-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 22   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under april 
2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 23  

Information, kurser och konferenser 

Ingen information rapporterades.  

 

______________________ 
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§ 24  

Nämndens och förvaltningens frågor 

Inga frågor togs upp. 

 

 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 24) 

 

  ___________________ 
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§ 25  

Tertialrapport 1 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar följande 

1. Stadsdelsnämnden godkänner tertialrapport 1, 2014 och 

överlämnar den till kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner föreslagna omslutningsförändringar 

om 37,7,1 mnkr vilket framgår av bilaga 02. 

3. Stadsdelsnämnden godkänner föreslagna budgetjusteringar för 

tillgänglighetsinvesteringar om 2,5 mnkr enligt bilaga 02. 

5. Stadsdelsnämnden justerar ärendet omedelbart. 

 

Att återemittera förvaltningens förslag punkt 4 med uppdrag 

att återkomma med ett genomarbetat och förankrat förslag på 

hundrastområden i såväl Gamla Spånga som Tensta-Hjulsta och att i 

samband med detta undersöka förutsättningarna för något eller några 

inhägnade rastområden i stadsdelen.  

 
Ärendet 

De verksamheter som Spånga-Tensta stadsdelsnämnd bedriver har 

stor betydelse för många människor i deras vardag. Därför har alla 

verksamheter under perioden arbetat med att förbättra sig och 

utveckla sina arbetssätt med utgångspunkt i stadens vision om ett 

Stockholm i världsklass och för att skapa nytta för boende i Spånga-

Tensta. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2014. 

Dnr 320-2014-1.2.1 
 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl.(FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Tertialrapport 1 2014 visar att nämnden i hög grad bidrar till att 

uppfylla KFs inriktningsmål. Stadsdelens verksamheter håller hög 

kvalitet liksom prognoser, planer och aktiviteter för framtiden.  

 

 

 

        forts.. 
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För att nå bästa möjliga resultat är samverkan och samarbete av 

största vikt. Det gäller såväl mellan stadsdelens egna verksamheter 

som med andra förvaltningar och myndigheter. Detta gäller också i 

mycket hög grad föreningsliv och andra former av frivilliga insatser 

som finns i stadsdelen. Genom det kontinuerliga arbete med Sam 

Tidigt Först har samarbetet och kunskaperna om de medverkandes 

olika uppdrag och verksamheter utvecklats och förbättrats något som 

också rönt uppmärksamhet utanför stadsdelens gränser.  

 

Fortsatt arbete med trygghet och trivsel i hela stadsdelen är centralt. 

Vid de tillfällen när social oro uppstår är det gemensamma 

sammanhållna arbetet med boende, föreningsliv, stadsdelsförvaltning, 

skola, polis, fastighetsägare och andra aktörer en avgörande faktor för 

att förändra situationen.  Det viktiga samarbetet måste ständigt fortgå 

och utvecklas liksom dialogen med boende.  

 

”Järva rent och snyggt” engagerar många föreningar och leder till en 

miljö med mindre skräp och ökad miljömedvetenhet. 

Trygghetsvandringar, grannsamverkan och grannstöd är också viktiga 

förebyggande insatser för att förebygga otrygghet och bostadsinbrott.  

 

Spånga-Tensta uppfyller barnomsorgsgarantin och erbjuder 

förskoleverksamhet av hög pedagogisk kvalitet i såväl kommunal som 

fristående regi. Satsningar sker såväl på språkutveckling som 

naturvetenskap i förskolan. 

Föräldrautbildningen ABC (Alla Barn i Centrum) är ett exempel som 

visar på att Spånga-Tensta ligger väl framme i arbetet med tidiga 

förebyggande insatser. Stadsdelens lekplatser och parklekar har 

upprustats och ständig utveckling pågår. I år med fokus på stadsdelens 

plaskdammar. 

 

Spånga-Tensta är en av de stadsdelar där flest ungdomar bor och i 

sommar erbjuds 966 ungdomar sommarjobb något som uppskattas 

mycket och är en viktig del i stadsdelens trygghetsarbete. 

Fritidsverksamheter har sommaröppet och dagkolloverksamhet 

bedrivs i omfattande skala. 

 

Fältenheten har ökat sin närvaro i skolorna med fokus på Tensta-

Hjulsta. De har också träffat 10-13 åringar och kartlagt vilka behov 

och önskemål de har när det gäller strukturerad och meningsfull fritid. 

 

 

        forts.. 
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För att behålla och utveckla den höga kvalitet som finns i stadsdelens 

verksamheter är personalen av central betydelse och därför sker 

satsningar på kompetensutveckling för chefer och medarbetare.  

 

Det pågår ett intensivt arbete med att minska sjukskrivningarna som 

minskat om än i alltför långsam takt. De alltför höga 

sjukskrivningstalen måste tas på största allvar. Det påverkar såväl 

enskilda medarbetares livssituation som kvaliteten på verksamheterna.  

Det fastställda målet att erbjuda deltidsanställda heltidsarbete är 

viktigt.  

Det är ett uppdrag i stadens budget och ska omfatta alla stadens 

medarbetare.  

Stadsdelens omfattande strukturerade arbete med att minska 

kostnaderna för ekonomiskt bistånd ger resultat. Det handlar bland 

annat om ett tätt samarbete med jobbtorg och arbetsförmedling.  

 

I stadens budget 2014 står att stadsdelsnämnderna måste ha stort fokus 

på att hålla kostnaderna för ekonomiskt bistånd nere samt att 

kommunstyrelsen noga kommer att följa stadsdelsnämndernas 

kostnader för försörjningsstöd och ta ställning till huruvida 

avstämning krävs i samband med tertialrapporterna. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstedt (V) lade 

gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Tertialrapporten är en prognos och utvärdering av de mål för de första 

fyra månaderna som beslutats om i verksamhetsplanen.  

Det är viktigt att konstatera att det är målen för den borgerliga 

politiken som skall utvärderas. Vi i oppositionen har andra mål.  

Vi vill tillföra ytterligare ekonomiska resurser till medborgarna i vår 

stad, vilket genom vår politik skulle ge en högre kvalitet på de tjänster 

som staden och stadsdelsnämnden ansvarar för.  

Förvaltningen ska ha huvudansvar för arbetsmarknadsåtgärder. 

Människor ska inte bollas mellan jobbtorg och förvaltning. Mer fokus 

ska läggas på de personer som har svårt att komma in på 

arbetsmarknaden än vad jobbtorgen gör idag. För att nå lyckade 

resultat ska fokus ligga på personer som är långt från 

arbetsmarknaden. 

 

 

        forts.. 
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Förutsättningen för det lokala näringslivet i södra Järva har varit 

mycket skakig. P.ga att stadsdelsförvaltningarna har flyttat ifrån dessa 

centra har köpkraften minskar i Tensta centrum och i övriga 

centrumanläggningar i Järva. Stadsdelsförvaltningens flytt tillbaka till 

Tensta centrum är vi mycket positiva till, likaså utlokaliseringen av 

centrala förvaltningar. Det är beklagligt för stadsdelen att beslutet om 

återflytt av stadsdelsförvaltningen 2014 har hamnat i skymundan och 

är ännu så länge långt ifrån att realiseras med den nuvarande politiska 

majoriteten vid makten.  

En av grunderna för en långsiktig, ekonomisk, social och ekologisk 

hållbar utveckling för en stadsdel som Spånga-Tensta är 

småföretagarpolitiken. Återinrättandet av näringslivsrådet ser vi som 

en positiv del i detta arbete. Nästa steg är att skapa ett 

småföretagarcentrum där nya småföretagaridéer kan utvecklas och 

som erbjuder råd, stöd och information och locka de som vi starta 

företag i vår stadsdel. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade gemensamt fram ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 
”Särskilt uttalande 

Stadsdelsnämnden avstämmer verksamhetsplanen genom 

tertialrapport 1. Syftet med att nämnden sätter nämndmål är att styra 

upp verksamheten för att kunna uppnå önskat resultat och de uppsatta 

målen. Tanken är att stadsdelsnämnden mäter indikatorer om 

måluppfyllelsen. 

Stadsdelsnämnden har 20-tal nämndmål för verksamhetsåret 2014. 7 

av 22 nämndmål har mätbara indikatorer. De flesta indikatorerna för 

nämndmålen mäts och rapporteras i verksamhetsberättelsen och inte 

tertialrapporten. 

 

I Tertialrapport 1 är alla indikatorer gröna, med andra ord alla 

nämndmål är uppnådda oavsett om de har mätbara indikatorer eller 

om de redovisas på årsbasis.  Vi menar detta är missvisande och 

försvårar läsvänligheten i rapporten”.  

 

  _____________________ 


